
مشکلات ناحیه صنعتی زارچ در حضور شهردار ومدیران شرکت ها در شهرداری زارچ بررسی شد 

admin نوشته شده توسط
سه شنبه 30 مهر 1392 ساعت 12:23 - 

به گزارش روابط عمومی شهرداری زارچ جلسه بررسی مسائل و مشکلات ناحیه صنعتی زارچ با حضور تعدادی   

  

از مدیران صنایع و کارخانجات وکارگاههای مستقر در شهرک وشهردار زارچ برگزارشد.   

  

در این جلسه مدیران صنعتی مسائل ومشکلات خودرا اعم از امنیت،اورژانس،آسفالت،روشنایی و...مطرح وخواستار   

  

حل آنها شدند. شهردار زارچ نیز ضمن تشکر از حضور مدیران صنایع اعلام کرد:شاید تنها ناحیه صنعتی در   

  

کشور که متعلق به شهرداری است ناحیه صنعتی زارچ باشد وما سعی خواهیم کرد با همکاری واحدهای صنعتی   

  

مستقر در شهرک وتشکیل هیئت مدیره ویا شرکت خدمات رسانی شهرک مسائل و مشکلات را پبگیری وآنهارا   

  

حل کنیم.   

  

در پایان مقرر شدنمایندگان واحدهای صنعتی وشهرداری مسائل را تا حصول نتیجه پیگیری نمایند.   
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